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Strømsveien 80 
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Protokoll fra styremøte 10/23-24, i Viken idrettskrets 

Dato: 12.12.2023, på teams  

Til stede: 

Styremedlemmer:  Roar Bogerud, Kjetil Bakke, Anne Groseth, Turid Williksen, Odin 
Sjøtun, Amalie Hov Malkenes, Hilde Stokke, Anita Hokholt Engh, Pål 
Thomassen, Atle Strandos, Samir Tawfiq 

Varamedlemmer: Roy Wetterstad 

Forfall:  Emilie Zakariassen, André Hansen 

Adm:  Kathinka Mohn (org.sjef), Runar Sveen (assisterende org.sjef), 
Øyvind Thorsen, Johan Conradson 

Habilitet: Ingen av styrets medlemmer meldte seg inhabile i noen av sakene.  

Lagsbevegelser sendes ut sammen med protokollen. 

Sebastian Henriksen fra idrettsstyret var gjest og holdt en fin hilsen til styret.  

64/23-24 Protokoll fra styremøtet 14.11.2023 

Vedtak: Protokollen fra styremøtet 14.11.2023 vedtas 

65/23-24 Budsjett 2024 
Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Runar Sveen. 
 
Vedtak: Forslag til budsjett vedtas som midlertidig budsjett 2024 for Viken idrettskrets 
 
66/23-24 Langtidsplan 
Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Johan Conradson. 
 
Vedtak: Skriftlig innspill til planen må sendes administrasjonen innen fredag kl 12. 
Administrasjonen jobber deretter frem et utkast i tråd med styrets ønsker, som legges 
frem for arbeidsgruppa for langtidsplanen. Arbeidsgruppas utkast legges frem for styret 
til vedtak 6. januar. For øvrig vedtas fremlagt tidsplan for prosessen frem mot 
kretstinget.  
 
67/23-24 Regionalt paraidrettssenter  
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Saksframlegg var vedlagt. Saken ble presentert av Anita Hokholt Engh. 
 
Idretten vil slår fast at det skal etableres paraidrettssentre i flere regioner, uten å angi 
nærmere innhold i hva dette skal være.  
 
Vedtak: Viken idrettskrets søker Sparebankstiftelsen DNB om midler til å etablere en 
mulighetsstudie i tråd med fase 1 i saksframlegget. I forkant av søknad vurdere 
eventuelt samarbeid med også VI-stiftelsen. 
 
 
68/23-24 Opptak av idrettslag - Romerike Skiskytterlag  
Saksframlegg vedlagt. 
 
Vedtak: Saken utsettes til styremøtet 6. januar    
 
69/23-24 Infosaker 
 

• Rapport fra ISCAs Move conferens 

• Politisk kvarter 

• Frivillighetskonferansen i regi av paraplyorganisasjonene 

• Møte med kontrollutvalget (referat vedlagt) 

• Prosjektet «Mellomrommet» presentert av Øyvind Thorsen. Styret ba om å få 
oversendt en oversikt over alle prosjektene VIK har hatt siden 2020, med innhold 
og tildelte prosjektmidler 

• Fredrikstad kommune ønsker å delvis finansiere 3 år forlengelse av prosjektet 
«Missing link» og har søkt Sparebankstifelsen DNB om medfinansiering.  

Vedtak: Sakene tar til orientering 

69/23-24 Eventuelt 
 

• Hilde Stokke: Søke (frist 1.2.2024) om å få arrangere/være medarrangør på 

Forkonferanse (23.10.2024) til Folkehelseforeningens folkehelsekonferanse i 

Tønsberg (24.-25.10).  https://folkehelsekonferansen.no/ 

Folkehelseutvalget har diskutert dette og en arbeidsgruppe har jobbet videre 
med ideen. Vi må ha finansiering for å dekke utgifter til arrangementet. Vi 
foreslår å omdisponere midler vi har i dag, dvs. et restbeløp på 150 000,- fra 
prosjekt Idretts- og aktivitetsråd. Videre kan og bør dette være et spleiselag, og vi 
har diskutert aktuelle samarbeidspartnere: NIF og KS. Vi har hatt ett møte med 
NIF v/Dagfrid Forberg. Det er viktig å ha NIF med, for å kunne inngå et samarbeid 
med KS sentralt. Forslag til overskrift på vår søknad til en Forkonferanse: «En 
leken idrett gir god folkehelse». Folkehelseutvalget har også diskutert at vi 
ønsker å ha innlegg og stands på hovedkonferansen. Vi har vært i dialog med 
Folkehelseforeningen om dette  
 

• Amalie Hov Malkenes: Ungdomsutvalget ønsker tettere oppfølging fra 
administrasjonen, spesielt med tanke på ungdomskonferansen. Styret ber om at 
dette prioriteres.  

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ffolkehelsekonferansen.no%2F&data=05%7C01%7CKathinka.Mohn%40idrettsforbundet.no%7Cecf5f94d48094067c88308dbf80a4ccd%7C5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7C0%7C0%7C638376495358834356%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=06XY2gpbhysLjQE%2BaWeSyqKca07GJUmeFa0I9y3OU30%3D&reserved=0
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• Resultatene fra den årlige medarbeiderundersøkelsen er kommet og 
tilbakemeldingen fra ansatte i VIK er svært god  
 

Neste styremøte er 6. januar i Trondheim i forbindelse med Idrettsgallaen. 

Roar Bogerud, styreleder 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


